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PROTOKÓŁ NR 27/13 
 

z posiedzenia 
Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli 

w dniu 18 lutego 2013 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Otwocku przy 
ul. Górnej 13 pod kierunkiem Przewodniczącego Jarosława Kozłowskiego, w godzinach od 
1600 do 1800. W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą 
obecności.  
 
Porządek posiedzenia:  

1. Ewentualne przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2012 rok. 
3. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji od obywateli i Zarządu Powiatu. 
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie obrad. 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad w obecności 3 członków 

Komisji. 
 
Ad. 1 

Protokół Nr 26/13 z dnia 21 stycznia 2013 r. został przyjęty jednogłośnie                            
w obecności 3 członków Komisji.  
 
Ad. 2 
 Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za 2012 rok: 
 
Komisja w składzie: 

1) Janusz Budny; 
2) Janusz Goliński; 
3) Lucyna Komorowska; 
4) Jarosław Kozłowski – Przewodniczący; 
5) Danuta Leśniewska – Wiceprzewodnicząca Komisji; 
6) Barbara Parol; 

w okresie sprawozdawczym odbyła 13 posiedzeń.  
Frekwencja członków Komisji na posiedzeniach wynosiła 77%. 

 
Zakres działania Komisji: 

1) przestrzeganie porządku publicznego; 
2) przeciwdziałanie patologiom społecznym; 
3) ochrona przeciwpożarowa, przeciwpowodziowa i inne nadzwyczajne zagrożenia; 
4) obronność. 

 
Posiedzenia Komisji odbywały się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Otwocku,                

a także w Wodnym Ochotniczym Pogotowiu Ratunkowym w Nadbrzeżu oraz w siedzibie 
Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego w Otwocku przy ul. Mieszka I 1. 

W czerwcu odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Porządku Publicznego                               
i Bezpieczeństwa Obywateli z Komisją Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji, którego 
tematem były „bezpieczne wakacje”.  

Na posiedzeniu 23 stycznia 2012 r. Komisja przyjęła plan pracy na 2012 rok.  
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Tematy, którymi w okresie sprawozdawczym zajmowała się Komisja: 
 

6. Bezpieczeństwo na drogach w sezonie zimowym – temat referował Inspektor ds. 
Ruchu Pan Mariusz Bogdański oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Jerzy 
Bojanowski. 

7. Bezpieczeństwo hal i wielkopowierzchniowych budynków obciążonych śniegiem           
i lodem – zagadnienie omówiła Inspektor w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru 
Budowlanego w Otwocku Pani Małgorzata Makaruk–Swarek.  

8. Zabezpieczenie przeciwpożarowe budynków będących w zarządzie Powiatu – temat 
przedstawił Członek Zarządu Powiatu Pan Janusz Budny. 

9. Działalność Powiatowego Rzecznika Konsumentów – przedstawiła Powiatowy 
Rzecznik Konsumentów Pani Anna Jackowska. 

10. Stan bezpieczeństwa w Powiecie – omówił Komendant Powiatowy Policji Pan Robert 
Żebrowski. 

11. Stan epidemiczny Powiatu i choroby zawodowe – przedstawiła Dyrektor Powiatowej 
Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Otwocku Pani Krystyna Kołodziej.  

12. Bezpieczne wakacje – temat omówił Komendant Powiatowy Policji Pan Robert 
Żebrowski. 

13. Bezpieczny wypoczynek nad wodą – działalność oraz problemy WOPR przedstawili: 
Prezes Pan Andrzej Baracz, Wiceprezes Pan Bronisław Wilmanowicz, II Wiceprezes 
Pan Krzysztof Skwarek oraz Sekretarz Pani Anna Bielicka.  

14. Bezpieczna droga do i ze szkoły – oznakowanie dróg, przejść, łańcuchy itp. przegląd –
omówił – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Jerzy Bojanowski. 

15. Informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa pożarowego przedstawił Komendant 
Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Pan Mariusz Zabrocki. 

16. Przeciwdziałanie zagrożeniom pożarów lasów – omówił Nadleśniczy Nadleśnictwa 
Celestynów Pan Artur Dawidziuk. 

17. Informację o przeprowadzeniu kwalifikacji wojskowej w 2012 roku – przedstawił 
Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych Pan Marcin Sierpiński. 

18. Pracę Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego – przybliżył Komisji 
Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Pan Mirosław Krupa, 
Specjalista Pan Janusz Borzęcki oraz Inspektor Pan Krzysztof Gralik.  

19. Opiniowanie projektu budżetu Powiatu na rok 2013. 
 

Ponadto rozpatrywano pisma, które wpłynęły do Komisji.  
 W okresie sprawozdawczym Komisja skierowała do Zarządu Powiatu dziewięć 
wyciągów, będących przedmiotem posiedzeń. 
 
 Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli sprawozdanie za 2012 rok. 
 
Ad. 3 

Przewodniczący przedstawił wyciąg Nr 482 z projektu protokołu Nr 119/13                            
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku w dniu 29 stycznia 2013 r. dot. odpowiedzi na 
wyciąg Nr 21 z projektu protokołu Nr 26/12 z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego               
i Bezpieczeństwa Obywateli (w załączeniu). 
 
Ad. 4 

1. Pani Barbara Parol poruszyła temat nocnych dyżurów aptek. Zgodnie z uchwałą                        
Nr 62/IX/11 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie 
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
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Otwockiego, dyżury w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy 
pełnią apteki: 
− PZF „CEFARM-WARSZAWA” S.A., 05–400 Otwock, ul. Matejki 9; 
− „FARMACJA POLSKA APTEKI GŁÓWNE”  Sp. z o.o., 05–400 Otwock, ul. 

Andriollego 34. 
Wskazane powyżej apteki pełnią dyżury przemiennie, co drugi miesiąc 

kalendarzowy w roku. 
Radna poinformowała, że Komisja Ochrony Zdrowia i Rodziny wnioskowała 

do Zarządu Powiatu, aby całodobowy dyżur pełniła apteka funkcjonująca                             
w Przychodni przy ul. Armii Krajowej w Otwocku. Byłoby to dobrym rozwiązaniem, 
tym bardziej, że w Przychodni mieści się stacjonarna i wyjazdowa nocna oraz 
świąteczna pomoc lekarska (NPL).  

 
2. Radna Barbara Parol poruszyła również temat wyznaczenia miejsca pod przystanek 

autobusowy do Warszawy po prawej stronie ulicy Kołłątaja w Otwocku, w okolicach 
parafii Świętej Teresy od Dzieciątka Jezus. Stwierdziła, że starsze osoby mają kłopot                        
w związku z brakiem przystanku przy kościele. Powiedziała, że Powiatowy Inżynier 
Ruchu mówił, iż jest możliwa lokalizacja przystanku  w tym miejscu. 
Pani Parol poprosiła Przewodniczącego Komisji o skontaktowanie się z Zarządem 
Powiatu w powyższej sprawie. 

 
Ad. 5 
 Następne posiedzenie Komisji odbędzie się 18 marca 2013 r. (poniedziałek) o godz. 
1600.    

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
 
            Protokółowała:                              Przewodniczył: 
 
      Jolanta Wyszomirska                                               Jarosław Kozłowski 
 
 
 
 


